

REFERAT: LAMU møte 2/2018

DATO: 14.06.2018 TID: 10:15 – 11:10 STED: Geologibygningen, rom U37A

Deltager	Funksjon	Representerer	Tilstede	Meldt forfall
Helge Hellevang	Medlem, LEDER	Arbeidstaker	x	
Hans Peter Verne	Varamedlem for HH	Arbeidstaker		
Gunborg Bye Fjeld	Medlem	Arbeidstaker	x	
Marie Berstad	Varamedlem for GBF	Arbeidstaker		X
Muriel Erambert	Medlem	Arbeidstaker	x	
Gudmund Dalsbø	Varamedlem for ME	Arbeidstaker		
Brit Lisa Skjelkvåle	Medlem	Arbeidsgiver		x
Anne Cathrine Modahl	Medlem	Arbeidsgiver	x	
Thor Axel Thorsen	Medlem	Arbeidsgiver	x	
Annik M. Myhre	Varamedlem [1]	Arbeidsgiver		
Eirik V. Karlstad	[1]	Studentene		x
Alexandra Emhjellen	Varamedlem	Studentene		
Åsgeir Seland	Sekretær		X	
Observatører med møte- og talerett				
Helge Hellevang		Instituttverneombud	(X)	
Kristian Backer-Owe		Verneombud		
Elin H. Dyrлие		Verneombud		
Trond Eiken		Verneombud		
Gunborg Bye Fjeld		Verneombud		
Olivier Galland		Verneombud		
Bjørge Rognerud		Verneombud		x
Petter Silkoset		Verneombud	x	
Siri S. Simonsen		Verneombud		
Hans Peter Verne		Verneombud		
Victor Midtgård (vikar til 31.07.18)	Leder EA nedre	Eiendomsavdelingen		
		Enhet for BHT		



Saksnr. (år/møte/sak)	Tekst
--------------------------	-------

2018/02/01	Innkalling og saksliste <i>VEDTAK: Godkjent</i>
2018/02/02	Referat fra møte 1/2018. http://www.mn.uio.no/geo/om/hms/lamu/referater/2018/lamu-referat_1_2018.pdf Er godkjent
2018/02/03	<i>Høringsnotat om vernerunde.</i> <i>Det kom ingen innspill fra LAMU på denne saken.</i> <i>VEDTAK: Saken ble flyttet til orienteringsaker.</i>
AVVIKSRAPPORTERING:	
2018_02_01	Ingen rapporterte saker. Under møtet ble følgende punkter tatt opp. a. Glatt trapp. Et par kjente tilfeller av fall i trapp, både i hoved- og mellomtrapp. Det må installeres anti-skli-lister. b. Sentralkjøleanlegg er for dårlig. Merkes spesielt i varmeperioder. Mikrosonden. Rommet ble for varmt og apparatet fungerte ikke i tre uker.
ORIENTERINGSSAKER:	
02_01	Ombygninger i Geologibygningen. - Støymåling Ivar Giævers paleomagnetiske laboratorium. LAMU vil etterlyse sluttrapport og sjekke om støykilden er/blir bygd inn for støyisolering.

	<p>Utsatt til neste møte</p> <ul style="list-style-type: none">- Laboratorium for mikropaleontologi er under planlegging- Rom 113. pusses nå opp – blir nytt pauseareal, lunsjrom. Møbler er bestilt. <p>Thor Thorsen orienterte.</p>
02_02	<p>Intern flytting i Geologibygningen</p> <ul style="list-style-type: none">- Instituttleder har flyttet til 138C- 116 blir EKSPEDISJON med arbeidsplasser for Jäger og Dyrli.- Studieadministrasjonen flytter ned i 1. etasje- Deler av GEOHYD overtar lokalene etter studieadm.
02_03	<p>Oppgradering av lokaler.</p> <ul style="list-style-type: none">- Studentlesesalene i ZEB-bygg har fått nye stoler (ikke full utskifting). «Kjøkkenet» ved studentlesesalene (ZEB) har fått nye bord, stoler og kjøleskap.- Pausearealene i hovedtrappeløpet i Geologibygningen. Nye møbler er bestilt.
02_04	<p>Oppfølging av samarbeid med BHT</p> <p>Temaet tas opp som egen sak i neste møte.</p>
02_05	<p><i>Høringsnotat om vernerunde.</i></p> <p><i>Det kom ingen innspill fra LAMU på denne saken.</i></p> <p>LAMU tok notatet til etterretning.</p>
02_06	<p><i>Verneombud på PGP-GEO (nå: Njord)</i></p> <p><i>LAMU leder tok opp spørsmålet med PGP, som har tatt saken videre.</i></p> <p><i>Tilknytningen vil bli diskutert i LAMU på fysikk.</i></p>

EVENTUELT:	
o2_a	Neste møte i LAMU settes til torsdag 6. september og torsdag 8. november
o2_b	Utvalgs-medlemmer er bekymret for at info om utvalgets arbeid ikke når sitt publikum, selv om referat ligger på nett.

Helge Hellevang
Leder

Åsgeir Seland
Sekretær